
Referat fra styremøtet 10. september hos Atle.  

 
Tilstede: Atle, Øyvind og Lena.  

 

Sak Drøfting Ansvar 
Asfalt  Vi jobber med innhenting av evt avtale med 

kommunen. Evt flere fartsdumper enkelte steder. 
Atle og Ernst Arne snakker sammen og blir enige 
om vi rekker å asfaltere noe i år eller om vi må 
utsette det til våren, dette kommer an på hvordan 
avtale vi evt får med kommunen. Grunn til at 
dette har tatt tid er at det tar tid å få tak i rett 
person til å kunne svare oss på dette.  

Atle 

Brøyting Per Morten Haugen tar over ansvaret for 
brøytingen fra og med neste vinter. Eirik Gladhus 
har sagt opp avtalen fra forrige vinter.  Atle har 
kontaktet han angående brøtingen i Solbakken og 
har fått en avtale med han om dette.  

Atle  

Stolpe og basketkurv  Vi bytter stolper når vi får tak noen som egner 
seg, evt bestiller det vi trenger. Da bytter vi også 
lys på stolpene. Vi henger opp kurvene på de nye 
stolpene litt høyere (sjekker målene de bør være). 
I tillegg henger vi opp en kurv litt lavere på 
ballveggen slik at de passer ulike brukere.  

Atle/Ernst 
Arne 

Skøytebrygga Roar sjekker om det trengs en dugnad der.  Atle/Roar 
   
Neste møte Tirsdag 22. oktober kl 1900 hos Lena  
 

Ref. Lena 

 

 


